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Vragen van het lid De Graaf (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «COA geeft met opzet teveel uit» (ingezonden 29 april 
2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «COA geeft met opzet teveel uit»?1 

Vraag 2
Waarom is er bewust gebruik gemaakt van duurdere aannemers en evene-
mentenhallen voor de opvang van asielzoekers, met een extra kostenpost van 
20 miljoen euro tot gevolg? 

Vraag 3
Welke contracten zijn sinds 1 januari 2015 door het Centraal orgaan Opvang 
Asielzoekers (COA) gesloten ten behoeve van de opvang van asielzoekers/
migranten? Welke waarde vertegenwoordigen deze contracten? 

Vraag 4
Bent u bereid de Nederlandse grenzen te sluiten voor alle asielzoekers, zodat 
wij het disfunctionerende COA eindelijk op kunnen doeken? Zo nee, waarom 
niet?

1 Telegraaf, 28 april 2016
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